



طيران أبو ظبي  
ABU DHABI AVIATION

Date: 30 July 2026

التاريخ: 30 يوليو 2026

**Disclosures and Compliance Section**

Market Operations Surveillance Department

Abu Dhabi Securities Exchange

Abu Dhabi, UAE

**قسم الإفصاح والإمتثال**

إدارة العمليات والرقابة

سوق أبوظبي للأوراق المالية

أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation Company PJSC to be held on Wednesday, 05 August 2026**

**الموضوع : اجتماع مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع يوم الأربعاء، 05 أغسطس 2026**

Greeting,

تحية طيبة وبعد،،

With reference to the above matter, please be informed that the Board of Directors of Abu Dhabi Aviation PJSC will hold a meeting at 02:00 p.m. on Wednesday 05 August 2026, to discuss and review the following items:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً أن مجلس إدارة شركة طيران أبوظبي ش.م.ع سيعقد اجتماعاً في الساعة 02:00 مساءً من يوم الأربعاء الموافق 05 أغسطس 2026 وذلك لمناقشة البنود التالية:

1. Discussion and approval of the Consolidated financial statements for the period ended 30 June 2026;
2. Endorsement of the proposed sale of the Company's investment properties and equity investments; and
3. Discussion of other general matters.

1. مناقشة واعتماد البيانات المالية الموحدة عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2026؛
2. اعتماد مقترح بيع العقارات والأسهم الاستثمارية المملوكة للشركة؛
3. مناقشة مواضيع عامة أخرى تتعلق بأعمال الشركة.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

**محمود الحاي الهاملي - Mahmood Alhay Alhameli**  
**الرئيس التنفيذي للمجموعة - Group Chief Executive Officer**

Copy to: Capital Market Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

T: +971 2 575 8000  
F: +971 2 575 7775

www.ada.ae  
info@ada.ae

P.O. Box 2723  
Abu Dhabi, UAE